
Protokoll fört vid styrelsemöte för Svenska Landseerklubben den 27/8 2005. 
 
Närvarande: Mats Frånberg, Linda Söderström, Yvonne Björk, Kristina Johansson 
 
32. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 
33. Dagordningen godkändes. 
34. Föregående mötesprotokoll lästes igenom, godkändes och lades till 

handlingarna. 
35. Ekonomisk rapport. Tillgångar den 31/7 var Pg 12 634:-, Bg 2253,08 samt 

kassa 1347:-.         Totalt 16 234,08 SEK. 
36. Post: *Erbjudande från Svenska Bergs- och Herdehundsklubben att ingå i 

den specialklubben. Styrelsen beslutade att tacka nej eftersom landseer är en 
annan typ av hund och vi har en helt annan inriktning på vår verksamhet. 
Mats kontaktar SBHK. 
*Listor på ordföranden och sekreterare i läns- och specialklubbar 2005. 
*Information från Svenska Domarföreningen. 
*Protokoll från KF 4-5/6 och CS-möte 3 & 5/6. 
*Nyhetsbrev från UK. Se vidare 37.1§ 
*Dagordning CS-möte 5/9. 

37. Beslutsfrågor. 
37.1. Utbildningsbehov inom styrelsen. Kassörsutbildning – Ingrid 21-22/1 

2006, sektreterarutbildning – Kristina hösten 2006. Båda kurserna genomförs 
i SKK:s regi. 

37.2. Skyddande av Svenska Landseerklubben som namn. Royne har arbetat 
med detta. Mats kontaktar honom för information. 

37.3. Presentation av SvLK till övriga europeiska landseerklubbar. Mats har  
skickat ut brev. Svar har inkommit från Estland eller Lettland.  

37.4. Framtagande av strategi för SvLK angående vattenarbete. Kristina och  
Linda arbetar med detta. SNK Södra har bildat en vattenkommitté med 
representanter från alla tre vattenrasklubbarna, SNK, SvLK och SLBK. 
Kristina är SvLK:s representant. Arbetet ska komma igång under hösten och 
förhoppning finns att detta arbetssätt slår väl ut och kommer att sprida sig till 
SNK:s övriga regioner. 

37.5. Ansökan från klubben om uppklassning inom SKK. Inget har ännu hänt 
med detta. Mats avvaktar, men fick ”principer för avtalsanslutning av 
rasklubbar till SKK” av Kristina. 

37.6. Framtagning av riktlinjer för träffar i SvLK:s regi, Sundsvall och Mullsjö. 
Träffkommittén har gjort en arbetsbeskrivning som godkändes av styrelsen. 
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37.7. Rasmonter på HUND 2005 i Stockholm. Linda, Ingrid, Yvonne K och  
Agne arbetar med detta och har haft två möten. Info från SKK kommer i 
september. 

37.8. Framtagning av riktlinjer för våra kommittéer. Arbetet fortgår. Nya  
sammankallande utsågs efter Roynes avgång. RAS – Carina Dehlin ska 
tillfrågas. Ny i kommittén blir Yvonne B. Avelsrådet – Ingrid Budmark är 
tillfrågad och positiv. 

38. Rapporter. 
38.1. Framtagning av valphänvisningskort. SNK har inga längre och vi kan  

således inte få några av dem. Mats tar fram egna. 
38.2. Landseerbladet. Pga Mats och lindas datorhaveri blir det ett  

dubbelnummer nästa gång. 
38.3. Hemsidan. Git Cznotka är intresserad av att arbeta med sidan och dela  

ansvaret med Mats. 
39. Övriga frågor. Punkten ägnades åt att förbereda medlemsmötet. 
40. Nästa möte. Telefonmöte torsdagen den 24/11 klockan 20.00 med  

reservation för ändringar. 
41. Ordföranden förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
Vid datorn  Ordförande   Justeras 
 
 
Kristina Johansson Mats Frånberg  Linda Söderström 
 
 
  Godkänt via mail  Godkänt via mail 
  051206   051206 


